
Referat fra fast møte 2 med nærutvalget i kommunedel 9              
Dato og tidspunkt: 24.05.23 kl 18.30 
Sted: Skoger sanitetskvinner 
 

 
Til stede 
 

Innbyggere:  

Kamilla Stamnes, Jakob Vik, Kyrre Frøyd, Solveig Risan Taranger, Martin Langeteig, Jon Thomassen, 
Ingerid Blichfeldt Robøle 

Folkevalgte: Kristin Surlien, Robin Brekke Voss 

Administrasjon: Thea Stokke 

Frafall: Mads Hilden, Ståle Sørensen 

Referat godkjent av leder Kamilla Stamnes 

Referent Thea Stokke 

 

 

10/23 Innbyggerundersøkelser – presentasjon av funn 

• Møte med Skogerorganisasjoner 17.4.23, totalt 17 personer.Nærutvalget informerte om 
pågående planer/prosesser, hvordan kan man samarbeide, viktige saker for Skogerbygda:  
Tilgjengelige midler til frivilligheten, trafikksikkerhet, bussforbindelser, skoleskyss, vann og 
avløp, helsestasjonssaken, skilting mot Lindum flere språk. Enighet om ønske å få til årlige 
møter med foreninger.  

• Kunnskap seminar om ny Svelvikvei 25.05, sammen med NU 10 og 7. 
Hva er god regional samferdselspolitikk? 

• Åpent informasjonsmøte arealplan på Skogvang 21.02.2023.   
Medarrangør på informasjonsmøte der man fikk presentert arealplanen for aktuelt område. 

• Åpent informasjonsmøte arealplan på Knutepunkt Åskollen21.02.2023. 
Medarrangør på informasjonsmøte der man fikk presentert arealplanen for aktuelt område. 

• Besøk fra Hovedutvalg for oppvekst og utdanning på Åskollen skole 24.02.2023. Samtale med 
elever og ansatte. Omvisning på skole og GIF-hallen. 

• Møte med FAU Åskollen skole 14.03.2023. 
Diskusjon rundt manglende møteplasser for ungdom og mulig fritidsklubb i bomberommet 
på skolen. 

• Innlegg Hovedutvalg for oppvekst og utdanning 15.03.2023 
5 minutters innlegg på vegne av FAU kommunedel 9 «Handlingsplan for utvikling og bruk av 
skole- og barnehagebygg» 



• Møte med anleggskomiteen til Glassverket IF 20.03.2023. 
Dialog rundt medvirkningsmøte rundt ny hall og orientering om prosess rundt alternativer for 
hall. 

• Møte med elevrådet på Åskollen skole 20.03.2023. 
Presentasjon av nærutvalg og innspill til offentlige lekeplasser og friområder. 

• Medvirkningsmøte ny hall på Åskollen 12.04.2023. 
Drammen eiendom inviterte til møte angående ny hall på Åskollen. 

• Innspill sendt inn på vegne av nærutvalget: 
Arealplan, medvirkningsmøte – ny hall på Åskollen, nærmiljøanlegg 

• Møte med Venstre 03.05.2023. 
Vi skal se på Åskollen, hva som er der i dag og hvilke behov som trengs fremover 

• Møte med Ungkultur Drammen 04.05.2023. 
Diskutere muligheten for samarbeid pilotprosjekt fritidsklubb. 

• Innspill til temaplan for fysisk aktivitet, idrett og friluftsliv 

11/23 Samarbeidsavtale 

Prioritere hvilke tema(er) nærutvalget ønsker å engasjere seg i videre, basert på dialogen med 
aktører i lokalmiljøet. 
Der valg tre saker: 

1. Renseanlegg til grunneiere/Bønder i forbindelse med det nye renseanlegget på Norbykollen 
 

2. Lindum 
 

3. Nærmiljøutvikling i kommunedel 9:   
• Et helhetlig tilbud for kommunedelen der viktige saker ses i sammenheng. En god felles 

løsning for kommunedelen.  
• Åskollen ungdomsskole  
• Glassverkhallen – vise til samarbeidsmodell, innspill til Glassverkhallen  
• Knutepunkt/møteplass, dette med flytting av programområder og hvorfor dere tenker det er 

aktuelt. 
• Nærmiljøfunksjoner  
• Tilbud til barn og unge – vise til samarbeidsmodell allerede presentert for ung kultur  

 
12/23 Innspill små nærmiljøanlegg 

• Sykkelbane og pumptrack er blitt løftet frem fra både barn og voksne og ville vært et flott 
tilskudd til et egenorganisert nærmiljøanlegg for både små og store barn.  

• Balløkken i Brønnbakken blir ikke brukt i dag. Naboer og barna sier at de velger fotballbanen 
når de skal spille fotball. Siden denne balløkken ligger der lysløypa til Nordbykollen starter 
har vi sett på muligheten for et anlegg som kobler seg på fysisk aktivitet.  

• Forslagene er Tuftepark, hinderløype, klatrepark. 
• Nærutvalget ønsker i denne omgangen at midlene skal gå til videreutvikling av eksisterende 

lekeplasser og nærmiljøanlegg gjennom montering av nytt aktivitetsutstyr med fokus på 
målgruppen 6-12 år. 

• Nærutvalget ønsker allikevel at Samferdsel, vei og park ser videre på muligheten for 
etablering av nye, mindre nærmiljøtiltak og –anlegg på asfaltert areal i Nordbylunden og 
Brønnbakken bal løkke. Nærutvalget vil se nærmere på muligheten for å søke eksterne 
midler som sammen med midlene fra kommunen kan finansiere et større prosjekt. 

• Nærutvalget avventer mer informasjon. 



13/23 Høring-handlingsplan for barnehage og skolebygg tidligere sak 7/23 

• Kort informasjon om presentasjon i hovedutvalgsmøte med oppvekst og utdanning  
• Link til opptak: - Hovedutvalg for oppvekst og utdanning 15.03.2023 (itum.tv) 

 
14/23 Møteplass for ungdom 

• Kort informasjon om besøk på Åskollen skole sammen med hovedutvalget oppvekst og 
utdanning 
 

Prosjekt bomberommet fritidsklubb  

• FAU Åskollen og elevene på Åskollen skole savner en møteplass i nærmiljøet sitt. I samarbeid 
med skolen har man fått tilgang på lokaler som kan gjøres om til en fritidsklubb.  

• FAU ønsker at møteplassen skal kunne tilby barn kulturaktiviteter som de ikke finner i egen 
bydel og være en sosial møteplass for alle, men spesielt de som ikke driver med organisert 
aktivitet.  

• Det er FAU som er initiativtaker til prosjektet. Det er altså stor enighet og begeistring rundt 
et slikt tiltak blant foreldre, med stor støtte i skolen.  

• Hvis FAU skal eie prosjektet vil det være utfordringer rundt bemanningen, ikke bare rundt 
usikkerheten med å få nok foreldre til å stille opp, men også det at det ikke er de samme 
voksenpersonene som er der hver gang. Det jobbes nå med en modell for å få til dette. 

• Vi tror at en fritidsklubb drevet av Ungkultur Drammen er avgjørende for at fritidsklubben 
skal være trygg og attraktiv nok over en lengre periode.  

• FAU og nærutvalg ønsker å bidra med å søke midler til utstyr og kursaktivitet, samt være 
voksne frivillige ved arrangement der det er behov. Eventuelle andre samarbeidspartnere er 
idretten og Knutepunkt Åskollen.  

• Det er stor politisk vilje blant flere partier for å skape et bedre fritidstilbud for innbyggerne i 
kommunedel 9. Samtidig vet vi at de økonomiske ressursene ikke er spesielt store. Vi har 
derfor tenkt på muligheten for at prosjektet søker midler fra f.eks Bufdir sin støtteordning 
«Inkludering av barn og unge» Det er krav om 20% egenfinansiering. Disse midlene kan 
spesielt nærutvalget jobbe direkte inn mot politikere for å få dekket slik at det ikke tas av 
Ungkultur sitt budsjett. 

Nærutvalgets leder skal holde innlegg i KIF 07.06.23 

15/23 Åskollen Ungdomsskole tidligere sak 3/23 

Link til protokoll og sak:  

Handlingsplan for utvikling og bruk av barnehage- og skolebygg: Innsyn - Politikk 
(drammen.kommune.no) 

Nærutvalget følger saken. 

 

16/23 Helsestasjon tidligere sak 4/23  

Saken skal behandles i oppvekst og utdanning 7 juni 2023. 

Link til protokoll og sak: Innsyn - Politikk (drammen.kommune.no) 

https://drammen.nett.itum.tv/?videoid=bc86d364-1125-46a6-b514-19b62af45145
https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender/motedag/1001077840
https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender/motedag/1001077840
https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender/motedag/1001078687


 

17/23 Lindum tidligere sak 5/23  

Kommuneplanens arealdel for Drammen - videre prosess.  

Nærutvalget følger saken 

Link til behandling av saken: Innsyn - Politikk (drammen.kommune.no)  

 

18/23 Knutepunkt tidligere sak 6/23  

• Nærutvalget ønsker å jobbe for at knutepunkt Åskollen blir lagt under P9, ikke P6 
hjemmetjenester og institusjoner slike det er i dag. Dette handler om at innbyggere ønsker at 
knutepunktet skal inneholde kulturaktiviteter. 

• Nærutvalget ønsker å spille inn dette til rammesak. 

19/23 Svelvikveien tidligere sak 8/23  

• Kunnskap seminar om ny Svelvikvei 25.05, sammen med NU 10 og 7. 
Hva er god regional samferdselspolitikk? 
 

20/23 Små og private avløpsanlegg med krav om tiltak tidligere sak 9/23  

Samtidig i Skoger Øst har fått brev i høst fra instansen i Lier som forvalter små og private 
avløpsanlegg med krav om tiltak 

Nærutvalget er opptatt av om det er en planprosess i gang på dette for nye Drammen og hvordan 
kan nærutvalgene spille inn underveis? I en planprosess, hvor mye blir «grisgrendte» strøk 
tilgodesett eller berørt? 

Sekretær tar saken videre. 

 

21/23 Informasjonsmøte om Kommuneplanens arealdel  

• Det ble gjennomført åpent informasjonsmøte arealplan på Skogvang 21.02.2023 og på 
Knutepunkt Åskollen21.02.2023. 

•  

22/23 Nærutvalgets innspill til kommuneplanens arealdel  

• Nærutvalget har sendt høringsinnspill til kommuneplanens arealdel. 

23/23   Invitasjon til informasjons- og medvirkningsmøte vedrørende flerbrukshall på Åskollen 

• Det ble gjennomført et informasjonsmøte om flerbrukshall på Åskollen 12.04.23 
• «Rådmannen bes starte arbeidet med utredning og bygging av en frittstående 

flerbrukshall/idrettshall på Åskollen. Det forutsettes at hallen legges på området som er 
avsatt til skole og idrettsformål på Åskollen. Konsekvensene av tiltaket, inkludert de 
økonomiske konsekvensene fremlegges for behandling til 1. tertial 2023 og rammesaken.»   

Nærutvalget følger saken. 

https://innsyn2020.drammen.kommune.no/motekalender/motedag/1001077909
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